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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

Nr 7/2009   w dniu 27 kwietnia  2009r.          
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 19.00 

  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 
1. 
 

Sławomir Maciaszek 
- Przewodniczący Komisji Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Józef Sulikowski Obecny 

5. 
 Andrzej Zając Nieobecny 

6. 
 Andrzej Wieczorek Obecny 

7. 
 Wiesław Ewertowski Obecny 

8. Grzegorz Owczarzak Obecny 

9. Jerzy Piasecki Obecny 

10. Andrzej Bielecki Obecny 

11. Krzysztof Migasiewicz Nieobecny 

12. Michał Piechocki Nieobecny 

13. Zbigniew Grabowski Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Andrzej Zając  
2. Krzysztof Migasiewicz 
3. Michał Piechocki  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Tomasz Kranc – Wicestarosta Wągrowiecki  
2. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu  
3. Radosław Kubisz  – kierownik Wydziału Rozwoju i Europejskiego   

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych i wypracowanie opinii Komisji o wykonaniu budżetu 

powiatu za 2008rok 
3. Podsumowanie i zakończenie posiedzenia  
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2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
      KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW 

Nie odnotowano uwag do przedstawionej odpowiedzi na wniosek.   
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 

3.1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu z poprzedniego  
posiedzenia 

 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził przewodniczący Komisji 
Sławomir Maciaszek. Podczas rozpoczęcia posiedzenia obecnych było 9 członków Komisji 
Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii  Rozwoju Powiatu oraz  dwoje gości zaproszonych na 
posiedzenie /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, 
stwierdzeniu quorum, Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie treść protokołu  
z ostatniego posiedzenia. Po przyjęciu go za obowiązujący (obecnych 9 radnych: ZA - 7 / 
PRZECIW – 0 / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU -2), oddał głos gościom  w celu realizacji 
tematyki posiedzenia.   
 
3.2.    Opiniowanie materiałów sesyjnych i wypracowanie opinii Komisji jako branżowej  

      o wykonaniu budżetu powiatu za 2008rok 
 

• Projekt uchwały w sprawie realizacji przez Powiat Wągrowiecki projektu w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, Priorytet 2, 
Działanie 2.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne 
– „Stypendia unijne dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych województwa 
wielkopolskiego” /temat omówił – Radosław Kubisz /  
 
Powiat Wągrowiecki jest partnerem Wielkopolskiego Urzędu Marszałkowskiego  
w realizacji programu stypendialnego w ramach Działania 2.2 ZPORR. Dzięki 
programowi możliwe jest wypłacenie stypendiów uczniom szkół ponadgimnazjalnym 
pochodzącym z rodzin o niskich dochodach, zamieszkującym tereny wiejskie. Kryterium 
dochodowe  zostało ustalone na poziomie  - 504,00zł /netto/ na jednego członka rodziny 
ucznia, a dla ucznia niepełnosprawnego jest kwota 583 zł /netto/ na jednego członka 
rodziny. Uczeń nie może mieć opuszczonych i nie usprawiedliwionych  więcej niż 10 
godzin lekcyjnych.  Stypendia wyniosą około 250zł / osobę i będą wypłacane przez  10 
miesięcy roku. Przyjęcie projektu uchwały jest pilne, gdyż ustalony został,  przez 
Instytucję Pośredniczącą, krótki  okres na ich wypłatę.  
Radna I.Wojewódzka – Kucz  pytała o definicje terenów wiejskich w tym Działaniu.  
Według zapisów  ZPORR – jak sprecyzował R.Kubisz – wchodzą jako beneficjenci 
uczniowie ze wsi do 5.000 mieszkańców  oraz  z miast od 5.000 do 20.000 
mieszkańców. J.Piasecki prosił o wyjaśnienie faktu nie możliwości otrzymania przez 
uczniów  w wągrowieckim I LO dokumentów do pobrania.  Kierownik R.Kubisz 
zapewniał, że wymagane dokumenty – druki zostały już rozesłane do wszystkich szkół  
i są już co najmniej od kilku dni do pobrania w sekretariatach szkół. Radny J.Sulikowski  
zaproponował wniosek, który po dyskusji brzmi następująco:   Komisja Finansów 
wnioskuje do Zarządu Powiatu o przyjęcie na sesji stanowiska  Rady Powiatu 
Wągrowieckiego wobec niesprawiedliwych kryteriów przyznawania stypendiów 
socjalnych młodzieży zamieszkującej miejscowości powyżej 20.000 mieszkańców  
i wskazania potrzeby monitoringu pomocy finansowej z różnych źródeł, z których  
korzystają uczniowie. Komisja przyjęła ten wniosek jednogłośnie   (9 obecnych - 9 - ZA/ 
0 - PRZECIW / 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU).  
 
OPINIA KOMISJI DO PRZEDŁOŻONEGO PROJEKTU UCHWAŁY - POZYTYWNA  
(9 obecnych - 9 - ZA/ 0 - PRZECIW / 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU) 
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• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu  przyznawania i przekazywania 

w roku szkolnym 2008/2009 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych 
dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych, umożliwiających uzyskanie świadectwa 
dojrzałości”/temat omówił – Radosław Kubisz /  

 
Regulamin jest niezbędnym dokumentem określającym warunki i tryb przyznawania 
stypendiów w ramach Działania 2.2 ZPORR. Powyższa uchwała ma związek  
z poprzednią omawianą na tym posiedzeniu Komisji. Radni nie wnosili uwag  
i zastrzeżeń do projektu uchwały.      
 
OPINIA KOMISJI DO PRZEDŁOŻONEGO PROJEKTU UCHWAŁY - POZYTYWNA 
 (9 obecnych - 9 - ZA/ 0 - PRZECIW / 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU) 

 
 

• Projekt uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Wągrowiec zadania 
PN. „Wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej nr1610 na odcinku Sienno 
– Przysieczyn” /temat omówił – Radosław Kubisz, Tomasz Kranc/  

 
Droga na odcinku Sienno – Przysieczyn planowana jest do remontu w ramach 
Narodowego Funduszu Przebudowy Dróg Lokalnych. Długość tego odcinka sięga 530 
metrów. Gmina Wągrowiec miałaby być  w tym zadaniu partnerem powiatu.  Powiat 
zabezpieczyłby w budżecie środki na dokumentację zadania. G.Owczarzak pytał:  
czy konieczne  jest wykonanie i złożenie dokumentacji już na tym etapie procedury 
konkursowej. R.Kubisz poinformował, że aby otrzymać pozwolenie budowę trzeba mieć 
dokumentację techniczną dlatego, jak uzupełniła pani Skarbnik Powiatu – należy 
zabezpieczyć 16.000zł w budżecie na tę dokumentację.  
       
O godz. 16.35 do zgromadzonych dołączył J.Springer - od tego momentu obecnych było 
10 radnych. 
 
OPINIA KOMISJI DO PRZEDŁOŻONEGO PROJEKTU UCHWAŁY – POZYTYWNA 
 (10 obecnych - 9 - ZA/ 0 - PRZECIW / 1 - WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU)    

 
 

• Projekt uchwały RPW w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu  
za 2008 rok /temat omówiła – Danuta Królczyk/  
 
Przewodniczący S.Maciaszek  poprosił o zgłaszanie pytań i uwag w stosunku do 
materiału  związanego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2008r. 
Zasygnalizował, że efektem dyskusji powinna być opinia naszej Komisji  o wykonaniu 
tegoż budżetu. Zanim jednak Przewodniczący oddał głos radnym – poprosił Skarbnika 
Powiatu o przedstawienie oceny przez Regionalna Izbę Obrachunkową wyjaśnień 
powiatu w stosunku do zgłaszanych przez RIO zastrzeżeń  w opinii. Według Skarbnika, 
wyjaśnienia zostały przyjęte i RIO nie ponawia zastrzeżeń do wykonania budżetu za 
2008r. ujętych w opinii Izby Obrachunkowej.  
J.Piasecki, uważa że opinia RIO odnosi się do technicznego wykonania budżetu, 
natomiast sam budżet naszego powiatu nie  jest rewelacyjny. Cechuje go duże   
zadłużenie i brak inwestycji. T.Kranc w odpowiedzi stwierdził, że budżet jest taki jakie są 
możliwości ekonomiczne Powiatu. Ma to związek z inwestycjami powiatowymi z lat 
ubiegłych i kredytami zaciągniętymi na te inwestycje. J.Springer dodał w dyskusji, że aby 
oceniać budżet, musimy zadać sobie pytanie: czy jesteśmy zadowoleni z obecnego 
stanu mienia naszych jednostek powiatowych czy stanu dróg powiatowych. Według 
radnego sytuacja jest niepokojącą. J.Sulikowski zwracał uwagę na niewykorzystanie 
swoich budżetów w dwóch powiatowych funduszach – geodezyjnym i kartograficznym 
oraz ochrony środowiska i gospodarki wodnej. Radny Z.Grabowski prosił o dodatkowe 
informacje  dotyczące  zasad kredytowania inwestycji w powiecie. Skarbnik Powiatu 
objaśniła radnemu jakie są progi procentowe zadłużenia powiatu i przedstawiła dane 
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dotyczące kredytów i pożyczek zaciągniętych przez Powiat. Dane te są ujęte  
w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008r.  
J.Piasecki zapytał: czy tak małe wpływy z odpisu 1% podatku od osób fizycznych jakie 
występują w I kwartale tego roku, występowały  już I kwartałach lat ubiegłych. 
D.Królczyk odpowiadając zauważyła, że były mniejsze jednak nie aż w takiej wysokości 
jak to jest w roku bieżącym. Skarbnik poinformowała zgromadzonych, że Powiat 
otrzymał pismo od Wojewody Wielkopolskiego, że w tym roku dotacje celowe mogą być 
mniejsze albo opóźnione. Największe zagrożenie – według Skarbnika - może wystąpić  
w opóźnieniach w płatnościach zasiłków dla osób bezrobotnych.  
T.Kranc potwierdził niskie wykonanie w budżetach powiatowych funduszy. Zauważył,  
że budżety te były pod nadzorem resortowej Komisji Bezpieczeństwa, a ich niskie 
wykonanie jest spowodowane wysokim, gwałtownym wpływem  opłat i odpisów do tych 
funduszy. 
   
OPINIA KOMISJI DO PRZEDŁOŻONEGO PROJEKTU UCHWAŁY – pozytywna 
 (10 obecnych: 7 - ZA/ 0 - PRZECIW / 3 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU)    
 
 
Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Komisji zakończył cześć dyskusyjną  
i  przedłożył radnym propozycję głównej części opinii o wykonaniu budżetu za 2008r. 
stanowiącej analizę ekonomiczną. Następnie poprosił o wypracowanie uwag 
 i uszczegółowienia do przedstawionego projektu  opinii.  
Radni nie zgłaszali uwag do treści związanej z analizą ekonomiczną, ale sygnalizowali 
potrzebę wprowadzenia  uwag dotyczących: 

⇒ niskiego wykonania %  wydatków w Powiatowym Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym oraz Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej, 

⇒ trudności w porównywaniu dokumentów finansowych pochodzących  
z poszczególnych jednostek organizacyjnych powiatu, 

⇒ niewykonania niektórych zadań, których w pełni nie udało się dokonać w 2008r.  
(m.in.: niewielkie postępy w pracach przy przebudowie ul. Bartodziejskiej  
w Wągrowcu czy drogi Antoniewo – Skoki, problemy z wykorzystaniem  
 i partycypacją zadań drogowych realizowanych w ramach Narodowego Funduszu 
Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. schetynówek czy choćby proces przekazywania 
dróg powiatowych gminom).  

 
OPINIA KOMISJI DOTYCZĄCA WYKONANIA BUDŻETU ZA ROK 2008 stanowiącą 
odrębną część będącej  załącznikiem do niniejszego protokołu – POZYTYWNA 
 (10 obecnych: 6 - ZA/ 0 - PRZECIW / 4 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU)     

                      /opinia komisji branżowej stanowi załącznik nr 2 do protokołu/.   
 

 
• Projekt uchwały RPW w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/166/2008 RPW z dn. 29 

grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008r. 
wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Wągrowieckiego   
/temat omówiła – Danuta Królczyk/  
 
Projekt zmian do budżetu 2009r. wraz  z autopoprawką Zarządu przedstawił Skarbnik 
Powiatu.  Zmiany do budżetu ujęte w projekcie  uchwały obejmowały m.in.:  

a) zmiany po stronie dochodów 
⇒ zwiększenie wpływów z tytułu pomocy finansowej gmin na remonty dróg  

i chodników powiatowych ( o kwotę 386.000zł),  
⇒ refundacje kosztów  poniesionych przy realizacji projektu Multimodalne 

Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla młodzieży gimnazjalnej  
w Powiecie Wągrowieckim (kwota 30.526zł) oraz wpływ  dotacji rozwojowej na 
projekt  Zainteresuj się bogactwem okolicy w której mieszkasz (kwota 
49.992zł), 

⇒ zwiększenie dotacji na stypendia  unijne dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych (o kwotę 351.860zł), 
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⇒  dofinansowanie międzynarodowej wymiany młodzieżowej (o kwotę 5.366zł);      
 
b) zmiany po stronie wydatków:  

⇒ zwiększenie kosztów remontów dróg powiatowych (o kwotę 1.432.365zł)  
i przepustów przy tych drogach (o kwotę 19.480zł),  

⇒ zmniejszenia wydatków  na zakup programu komputerowego LEX do starostwa  
powiatowego (10.500zł), 

⇒ zwiększenie rezerwy ogólnej (o kwotę 500.000zł) na zabezpieczenie wydatków 
nie znajdujących pokrycia w prognozowanych dochodach w 2009r. , 

⇒ zwiększenie kwoty na naprawę kominów na zabytkowej części I LO  
w Wągrowcu (50.000zł), 

⇒ zmniejszenie wydatków  w powodu rezygnacji części wychowanków  
z placówek opiekuńczo – wychowawczych z kontynuowania nauki (22.000zł), 

⇒ zwiększenie środków na wydatki związane z ukończeniem  standaryzacji DPS 
Srebrna Góra (144.500zł),     

⇒ zwiększenie wydatków na rodziny zastępcze (230.721zł), 
⇒ zwiększenie środków na zadanie adaptacji budynku bursy- przystosowanie na 

WPO-W i internat SOS-W, 
⇒ zwiększenie wydatków na stypendia uczniowskie (351.860zł), 
⇒ zwiększenie środków na zainstalowanie instalacji odgromowej na ZSP nr 2  

w Wągrowcu (55.000zł), 
⇒ zwiększenie wydatków na wykonanie dokumentacji  na remont drogi Sienno  

– Przysieczyn (16.000zł).      
 

Autopoprawka obejmowała natomiast następujące punkty: 
⇒ wpływ dotacji na pracowników realizujących  pracę socjalną w PCPR oraz 

WPO-W , 
⇒ uruchomienie 12.000zł z rezerwy celowej na realizację zadań z zakresu opieki 

społecznej (konkurs dla organizacji pozarządowych),  
⇒ wpływ środków z FPNWM na wymianę młodzieżową (26.790zł),  
⇒ zwiększenie wydatków w PFOŚiGW na usługi remontowe i pozostałe 

(43.000zł) związane z remontem złoża filtracyjnego oczyszczalni w Antoniewie.  
 

Przedstawiony projekt uchwał wraz z autopoprawką obejmuje propozycje podziału 
nadwyżki budżetowej z roku 2008 (projekt podziału nadwyżki -załącznik nr 3  
do protokołu). J.Piasecki zapytał czy wszystkie powiatowe koła emerytów i rencistów 
występowały w konkursie PCPR o środki dla organizacji pozarządowych w sferze 
społecznej. Skarbnik Powiatu domniemywał, że tak właśnie było. G.Owczarzak zadał 
pytanie: jaki charakter mają działania w tej sferze w konkursie przeprowadzanym 
przez PCPR. D.Królczyk odrzekła, że generalnie koła emerytów, rencistów oraz 
kombatantów realizują za to dofinansowanie wyjazdy integracyjne i wycieczki 
krajoznawcze dla swoich członków. Radny Piasecki prosił Skarbnika  
o uszczegółowienie na sesji: czy inne podmioty też brały udział w tym konkretnym 
konkursie. J.Sulikowski wyrażał swoje wątpliwości w stosunku do dofinansowania 
dodatkami przez Wojewodę pracowników socjalnych w pracujących powiatowych 
jednostkach. Uważa on, że dotacja Wojewody na WPO-W  oraz do PCPR będą 
umniejszone o wysokość tych dodatków.  
W odniesieniu do podziału nadwyżki budżetowej. J.Sulikowski zapytał o realizację 
wniosku Komisji dotyczący zakupu komputerów przenośnych dla radnych. T.Kranc  
odpowiedział, że Zarząd nie widzi potrzeby zakupu laptopów.  
G.Owczarzak podjął  temat remontu ul. Parkowej w Skokach. Wicestarosta 
Wągrowiecki  odpowiadał, że wstępna wycena remontu tej ulicy wyniesie około 
280.000zł. W tej chwili nie ma w budżecie PZD zabezpieczonych  środków  na ten cel. 
T.Kranc uważa jednak, że w wyniku oszczędności wynikających z przeprowadzanych 
procedur przetargowych przy innych inwestycjach, można by wygospodarować pewne 
środki, jednak nie jako remont. Wicestarosta zauważył, że Komisja Bezpieczeństwa 
już dawno określiła priorytety drogowe  i w związku z tym ciężko  będzie to zadanie 
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ująć jako dodatkowy remont, bo nie ma tego na tej liście priorytetów komisji branżowej. 
W związku z tym zadanie nowe jakim jest remont ul.Parkowej nie ma pokrycia w 
budżecie. Wobec wątpliwości związanych z rezerwą ogólną ujętą w podziale nadwyżki 
budżetowej (500.000zł)., D.Królczyk tłumaczyła potrzebę jej ustalenia. Według 
Skarbnika jest ona - w obecnej sytuacji gospodarczej – potrzebna do zabezpieczenia 
ciągłości budżetu. Już w tej chwili mamy „na minus” w budżecie 405.000zł 
wynikających z niewykonania odpisu 1% podatku od osób fizycznych oraz opłat 
komunikacyjnych. Radny J.Sulikowski w toku dalszej dyskusji podniósł temat kosztów  
wdrożenia i wykorzystania podpisu elektronicznego w jednostkach powiatowych. 
Swoje wątpliwości wykazał w zgłoszonej przez siebie propozycji wniosku z Komisji: 
Komisja Finansów wnioskuje do Zarządu o rozeznanie stanu wdrażania podpisu 
elektronicznego w jednostkach powiatowych i określenie ile środków zostało wydanych 
na ten cel w  2008 roku. (8 obecnych w tej chwili /2 radnych  poza salą obrad – 
rozmowa telefoniczna/  7 - ZA/ 0 - PRZECIW / 1 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD 
GŁOSU). 
  
OPINIA KOMISJI DO PRZEDŁOŻONEGO PROJEKTU UCHWAŁY – pozytywna 
(10 obecnych: 8 - ZA/ 2 - PRZECIW / 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU)     

 
3.3 Podsumowanie i zakończenie posiedzenia  

 
Przed zakończeniem posiedzenia Radny J.Sulikowski zgłosił propozycje wniosku  do Zarządu  
o uzupełnienie w informacji o realizacji przez Zarząd Powiatu zgłoszonych wniosków, 
interpelacji i zapytań do organów powiatu w 2008 roku o nazwiska osób je zgłaszających. 
(wniosek został przyjęty przez aklamację - nikt nie zgłaszał zastrzeżeń i uwag do jego 
zasadności i treści)  
 
Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 19.00 
 
 

 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania: 
 Nie odnotowano  
 
4.2 Opinie 
 Opinie dotyczące analizowanych projektów uchwał odnotowano w przebiegu dyskusji.  
 Opinia dotycząca wykonania budżetu powiatu za 2008 rok – jest odrębna i stanowi załącznik  
 nr 2 do niniejszego protokołu.  

 
4.3 Stanowiska 
 Nie odnotowano  

 
4.4 Wnioski: 
1. Komisja Finansów wnioskuje do Zarządu Powiatu o przyjęcie na sesji stanowiska  Rady 

Powiatu Wągrowieckiego wobec niesprawiedliwych kryteriów przyznawania stypendiów 
socjalnych młodzieży zamieszkującej miejscowości powyżej 20.000 mieszkańców i wskazania 
potrzeby monitoringu pomocy finansowej z różnych źródeł, z których  korzystają uczniowie.    

   (9 obecnych - 9 - ZA/ 0 - PRZECIW / 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU)  
(zgłosił J.Sulikowski) 

 
2.Komisja Finansów wnioskuje do Zarządu o rozeznanie stanu wdrażania podpisu 

elektronicznego w jednostkach powiatowych i określenie ile środków zostało wydanych na ten 
cel w  2008 roku.(8 obecnych w tej chwili /2 radnych  poza salą obrad - telefony/  7 - ZA/ 0 - 
PRZECIW / 1 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ OD GŁOSU) (zgłosił J.Sulikowski) 
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3.Wniosek do Zarządu o uzupełnienie w informacji o realizacji przez Zarząd Powiatu zgłoszonych 

wniosków, interpelacji i zapytań do organów powiatu w 2008 roku o nazwiska osób je 
zgłaszających. (wprowadzenie przez aklamację - nikt nie zgłaszał zastrzeżeń i uwag do tego 
wniosku) (zgłosił J.Sulikowski) 

           
 
 
 
 
 
 

  ____________________________                            _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji   
 

 


